
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 19/11/2020 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 

 

 
ΘΕΜΑ: «Αίτημα των ναυτεργατικών ενώσεων για την εκ νέου λειτουργία του 

Ναυτικού Νοσοκομείου της Πεντέλης» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Γίναμε αποδέκτες διαμαρτυριών από ναυτικούς, οι οποίοι αναδεικνύουν, μετά το 
δεύτερο κύμα της πανδημίας του κορωνοϊού, την επιτακτική ανάγκη λειτουργίας 
περισσοτέρων νοσοκομείων εξοπλισμένων με κλίνες «ΜΕΘ». Όπως μας ενημέρωσαν 
οι ως άνω, μια τέτοια περίπτωση μπορεί να είναι το Νοσηλευτικό Ίδρυμα Εμπορικού 
Ναυτικού («ΝΙΕΝ»), το οποίο στεγαζόταν σε ένα πενταώροφο κτήριο επιφανείας 11.600 
τ.μ., επί οικοπέδου 119.458 τ. μ., στη περιοχή του Δήμου Πεντέλης, στο Διαμέρισμα 
Μελισσίων, με δύναμη 350 κλινών, που είχε κύριο σκοπό να περιθάλψει ασθενείς με 
φυματίωση. και το κυριότερο, το άνω κτήριο κτίσθηκε και εξοπλίστηκε με εισφορές 
ναυτικών. Μας πληροφόρησαν οι ναυτικοί, επίσης ότι, πρόσφατα, το Δ.Σ. του «ΝΑΤ», 
στο οποίο ανήκει το συγκρότημα, δημοσίευσε πρόσκληση ενδιαφέροντος για την 
αξιοποίησή του, ενώ και οι ναυτεργατικές ενώσεις προτείνουν τη εκ νέου λειτουργία του 
Ναυτικού Νοσοκομείου, ως πανεπιστημιακής κλινικής, με αποκλειστικά δημόσιο 
χαρακτήρα. Όπως μας τόνισαν οι ως άνω, το Υπουργείο Υγείας αναγνωρίζει την 
κυριότητα του ΝΑΤ στο νοσοκομείο και συναινεί στο να χρησιμοποιείται το τελευταίο, 
ολικά ή μερικά, ως Γενικό Νοσοκομείο Εμπορικού Ναυτικού, απόφαση στην οποία 
συναινεί και ο Δήμος Μελισσίων. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Προτίθεσθε να προχωρήσετε στην εκ νέου λειτουργία του ως άνω Ναυτικού 
Νοσοκομείου, ικανοποιώντας το αίτημα των ναυτεργατικών ενώσεων και της τοπικής 
κοινωνίας; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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